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dotyczy: w trybie podstawowym bez negocjacji w postępowaniu na dostawę 

sprzętu medycznego oraz urządzeń medycznych, znak ZP/10/2023 

 

Działając na podstawie art. 284 ust 2 ustawy z dnia 11 września 2019 roku Prawo 

zamówień publicznych (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1710 ze zm.) Zamawiający, w 

odpowiedzi na pytania zgłoszone w toku przedmiotowego postępowania przez 

Wykonawców, udziela następujących wyjaśnień dotyczących treści Specyfikacji Warunków 

Zamówienia. 

 

1. Pytanie nr 1 do części 1 : punkt B tabeli: holtery ciśnieniowe 

Zwracamy się z prośbą o wyjaśnienie, czy istnieje szansa na wykreślenie z tabeli 

parametrów dotyczących holterów ciśnienia krwi w pozycji B, czyli sformułowania o 

ciśnieniu średnim? Nie jest to najważniejszy badany parametr w holterze RR. Ważne są 

pozostałe wartości wymienione przez Zamawiającego. Czy możemy prosić o 

pozostawienie zapisu w punkcie B tabeli w postaci jak niżej:  „mierzone wartości: 

ciśnienie skurczowe, ciśnienie rozkurczowe, częstość tętna.” 

Odpowiedź 

Zamawiający nie wyraża zgody, jest to bowiem parametr diagnostyczny, na którym 

opiera się również diagnostyka nadciśnienia tętniczego 

2. Pytanie nr 2 do części 1 : punkt J tabeli: holtery RR 

Zwracamy się z prośbą o wyjaśnienie, jak należy interpretować punkt J tabeli ;  

„możliwość programowania rejestratora z poziomu komputera PC lub poziomu 

rejestratora”? Czy słowo „LUB” należy rozumieć, że wystarczy Państwu jedna 

opcja(możliwość) z dwóch wymienionych, czy chcecie mieć Państwo dwie opcje do 

wyboru w zależności od chwilowej potrzeby/wygody danej osoby? Wydaje nam się , że 

posiadanie dwóch opcji może być wygodne ale i nieść ryzyko przestawienia czegoś przez 

pacjenta z poziomu rejestratora. Czy w związku z tą argumentacją dopuszczą Państwo 

opcje programowania rejestratora tylko z poziomu komputera PC dla Oferentów, którzy 

nie posiadają możliwości rejestrowania holtera z poziomu rejestratora np. dla 

bezpieczeństwa danych i badania . Są to równie dobre rejestratory. Ich dopuszczenie 

będzie umożliwiało przystąpienie większej ilości oferentów, którzy posiadają  bardzo 

dobrej jakości sprzęt i są wstanie go dostarczyć w określonym czasie podanym w SWZ. 

Prosimy o dopuszczenie programowania rejestratora jedynie za pomocą jednej z 

wymienionych opcji w pozycji J poprzez zapis „możliwość programowania rejestratora z 

poziomu komputera PC lub(albo)z  poziomu rejestratora- do zaoferowania minimum 

jedna opcja” 

Odpowiedź 

Zamawiający kieruje się pragmatyzmem, wobec tego preferowana jest opcja z dwiema 

możliwościami. Podnoszony przez Oferenta argument bezpieczeństwa danych i badania 

uważamy za chybiony. 

3. Pytanie nr 3 do części 1 : oprogramowanieL punkt tabeli W, U 

Prosimy o podanie z jakiego systemu szpitalnego korzysta Zamawiający. Bez podania tej 

informacji może być ciężko spełnić niniejsze wymogi. Ponadto bardzo często za 

możliwość podłączenia odpowiadają firmy zajmujące się implementacją szpitalnego 



systemu. To po ich stronie, za ich zgodą i zgodnie z ich wyceną się to odbywa. Prosimy 

więc o wykreślenie tych dwóch parametrów. Ponieważ każdy system szpitalny ma swoją 

możliwość łączenia czy to przez LAN, czy HL7. Potwierdzanie tego w czasie dostawy 

rejestratorów, bez uprzedniego sprawdzenia może być niemożliwe dla niektórych 

Oferentów i dyskwalifikować każdą firmę albo po prostu poprzez potwierdzenie wymogu , 

zaoferowane i wycenione możliwości mogą finalnie nie spełniać Państwa oczekiwań, gdyż 

nie zostały one dokładnie sprecyzowane podczas tworzenia SWZ. Zwłaszcza, że w SWZ 

nie ma danych ani o parametrach systemu, ani nazwy firmy odpowiadającej za system 

szpitalny. Może się okazać, ze kwestia systemu szpitalnego jest również przyszłościowym 

planem placówki. Niestety z tej SWZ nic w tym temacie nie wynika, dlatego ogromna 

prośba o wykreślenie sformułowań z tym związanych.  

W związku z powyższym o wykreślenie parametrów zawartych w punktach U i W tabeli 

aby dobrze i korzystnie dla obu Stron wycenić postępowanie. Holtery będą mogły 

spokojnie działać bez tych dwóch punktów. Konfiguracja systemów holtera i systemu 

szpitalnego może być przedmiotem osobnego postępowania. W tym momencie, bez 

podania danych złożone oferty mogą być nieporównywalne, co nie jest intencją ustawy 

Prawo Zamówień Publicznych, 

Odpowiedź 

Standard HL7 wszedł do systemu opieki zdrowotnej już parę lat temu, w związku z 

powyższym oferowany sprzęt musi mieć możliwość zastosowania standardu HL7. Wydaje 

się to wymogiem narzuconym jednostkom służby zdrowia, stąd Zamawiający nie rozumie 

odwołania do intencji ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Zamawiający nie będzie 

dyskwalifikował aparatów, które mają „możliwość rozszerzenia” o standard HL7, zgodnie 

z SWZ. 

4. Pytanie nr 4 do SWZ. 

Czy w związku z wpłynięciem zapytań Zamawiający mógłby przełożyć składanie ofert na 

dzień 17 sierpnia 2023r. a jeśli to niemożliwe , to chociaż zmienić godzinę składania w 

dniu 16 sierpnia z 10:30 na np. 14:00?  

Odpowiedź 

Nie, Zamawiający podtrzymuje zapisy SWZ. 

 

Z poważaniem 

     

           Członek Zarządu 

               Iwona Topka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wyk. K.T. 

Data wyk.: 14.08.2023 r. 


